
 ZPRAVODAJ 
       obce Sobčice 

 

  Ročník 15               číslo 2                                                 červenec 2015  
 

 

Ze zasedání Zastupitelstva obce Sobčice 
 

Zastupitelstvo obce Sobčice na svých zasedáních (v období únor - červenec) projednalo a poté schválilo: 
 

� Závěrečný účet obce Sobčice a Účetní závěrku za rok 2014 s výsledkem hospodaření běžného účetního období 

ve výši 606.548,73 Kč. 

 

� Finanční příspěvek/dar: 

Ing. arch. Martinu Pourovi na záchranné práce s ohledem na zpřístupnění dalších expozičních prostor 

pro širokou veřejnost v areálu historické cihelny v Šárovcově Lhotě ve výši 3.000,- Kč. 

 

Občanskému sdružení Babybox pro odložené děti – STATIM, Praha, na zřízení a údržbu babyboxu 

v Jičíně ve výši 5.000,- Kč.  

 

TJ Sokol Chomutice na činnost dětí a mládeže ve výši 5.000,- Kč. 

 

Obci Chomutice na vybudování a vybavení nové PC učebny v ZŠ Chomutice ve výši 20.000,- Kč.  

 

� Rozšíření místní komunikace u sportovního areálu. Již několik let obec řeší problémy týkající se silnice podél 

sportovního areálu. Jednalo se především o prašnost, výtluky apod. V loňském roce si obec nechala zpracovat 

cenovou nabídku na obnovu této silnice. Zastupitelé k tomuto záměru byli kladně přikloněni. Aby mohly být 

stavební práce na obnovu této silnice započaty, musela obec řešit ještě jeden problém, a to odkup části 

sousedního pozemku, který zasahoval do silnice. Tento záměr se obci nezdařil. Majitel pozemku odmítl tuto 

část odprodat. Tímto byla ukončena veškerá snaha obce o obnovu této silnice. 

Problémy neustaly ani v tomto roce, kdy se podél silnice objevila hromada stavební sutě. Tu sem dal 

majitel z důvodu omezení rychlosti a snížení prašnosti od aut. Ta však zapříčinila téměř nulovou průjezdnost 

zemědělské techniky. Obec musela rychle jednat, a proto na zasedání dne 4.3.2015 rozhodla o rozšíření této 

silnice o 1,5 m široký pruh směrem do hřiště, neboť po konzultaci tohoto problému na stavebním úřadě nebylo 

jiného řešení. Dne 29.4.2015 na OÚ proběhla schůzka mezi obcí Sobčice, majitelem pozemku a pracovníkem 

MěÚ Hořice. Ze schůzky vzešly nové poznatky, které daly tomuto problému nový směr. V tomto sporu musíme 

rozlišovat dvě věci – majitele pozemku a majitele silnice. Majitel pozemku sice umístil suť na svůj pozemek, ale 

zároveň ji umístil na obecní komunikaci, která patří obci. Tímto jednáním vznikla nedovolená skládka.    

Závěr: majitel pozemku souhlasil s odstraněním sutě z obecní komunikace. Obec Sobčice podala žádost 

na MěÚ Hořice o dodatečné stavební povolení a nově bude zaměřena komunikace geodetem. 

 

� Obecně závazné vyhlášky: 

- Obecně závaznou vyhlášku obce Sobčice č. 01/2015 o stanovení systému shromažďování, sběru, 

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálního odpadu na území obce Sobčice. Od nového 

roku vzešla pro obce nová povinnost třídění kovů a kovových obalů. U obchodu se smíšeným zbožím je  

 



umístěna popelnice s nápisem „kovy“, do které můžete odkládat kovy a omyté plechovky a konzervy.   

 

- Obecně závaznou vyhlášku č. 02/2015, kterou se stanoví systém komunitního kompostování a způsob 

využití zeleného kompostu k údržbě a obnově veřejné zeleně na území obce Sobčice. Kontejner na 

bioodpad je umístěn od 1.4.2015 za hřištěm (u zemědělského objektu). Svozové dny: 16.7., 20.8., 

24.9., 22.10. a 26.11.2015. 

 

� Administrátora zadávacího řízení na projekt „vodovod Sobčice“. Obec Sobčice vyhlásila výběrové řízení na 

administrátora zadávacího řízení na projekt „VODOVOD SOBČICE“. Hodnotícím kritériem pro hodnocení byla 

nejnižší cenová nabídka. Tu podal Ing. Petr Vlášek z Hradce Králové.   

 

� Pořízení nového herního prvku – DVOJHOUPAČKY. Na přání maminek a dětí obec pořídila na dětské hřiště 

nový herní prvek – dvojhoupačku. Dodavatelem byla firma Tomovy parky s.r.o., Radvánovice.  Celkové náklady 

včetně vybudování dopadové plochy činila cca 55.000,- Kč.  

 

� Dodavatele na zpracování projektové dokumentace „Obecní dům Sobčice“. Obec Sobčice vyhlásila výběrové 

řízení na dodavatele PD „Obecní dům Sobčice“. Hodnotícím kritériem pro hodnocení byla nejnižší cenová 

nabídka. Tu podala firma Profesionálové, a.s., Hradec Králové.  Celkové náklady budou činit cca 198.000,- Kč.  

 

� Výmalbu kostela a rekonstrukci křtitelnice. Na posledním zasedání zastupitelstva byla odsouhlasena výmalba 

vnitřních omítek kostela (bez fresek). Celkové náklady budou činit cca 33.000,- Kč. Dále ve výši cca 37.000,- Kč 

bude opravena křtitelnice.  
 

Poděkování 

Od 1.6.2015 máme nového pracovníka na sekání a údržbu veřejné zeleně v obci. Skončil pan Pavel Žďárský. Na 

jeho pozici nastoupil pan Radek Danko. Jménem celého zastupitelstva bychom chtěli panu Žďárskému poděkovat za 

dobře vykonávanou práci. 

 

Další poděkování patří Zahradnictví John za květinovou výzdobu v obci (na obecním úřadě, autobusové a 

vlakové zastávce, u sakrálních památek atd.). Děkujeme. 

 

Stav finančních prostředků obce Sobčice k 15.7.2015: 
 

- pokladna: 40.000,- Kč;        bankovní účet: 2.885.190,- Kč 

 

Zprávy z obce … 
 

Vybudování vodovodu v obci Sobčice 
 

V minulém čísle Zpravodaje obce Sobčice jsme vás informovali o tom, že byla podána žádost o dotaci na 

vybudování vodovodu v obci Sobčice. Dne 3.2.2015 jsme od Ministerstva zemědělství ČR obdrželi vyrozumění, že naše 

žádost byla kladně vyhodnocena, a že po předložení povinných příloh (tzn.: kopii výběrového řízení, stavební povolení, 

audit finančního hospodaření obce za rok 2014, smlouva o dílo apod.), můžeme začít s vybudováním vodovodu. Po 

obdržení tohoto dopisu jsme provedli výběrové řízení na administrátora zadávacího řízení na projekt „vodovod Sobčice“. 

Obdrželi jsme 3 nabídky. Hodnotícím kritériem byla nejnižší cenová nabídka. Tu podal Ing. Petr Vlášek. Za jeho pomoci 

bylo vyhlášeno zadávací řízení na projekt „vodovod Sobčice“ dle zákona č. 137/2006 Sb., o veřejných zakázkách, 

v platném znění, zadávané v otevřeném podlimitním řízení. Celkem jsme obdrželi 19 obálek. Nejnižší cenovou nabídku 

podala firma VPK Suchý s.r.o., ve výši 8.477.903,52 (nabídková cena v Kč bez DPH). V nejbližších dnech by mělo dojít 

k podpisu „Smlouvy o dílo“. Stavební práce by mohly být započaty na podzim letošního roku. Konec akce je plánován na 

léto příštího roku. Pozn.: jmenný seznam firem zveřejníme v příštím čísle zpravodaje včetně nabídkových cen.  



Katastrální operát obce Sobčice 
 

Katastrální úřad pro Královéhradecký kraj, 

Katastrální pracoviště Jičín, zpracoval katastrální operát 

obce Sobčice na digitalizovanou katastrální mapu. 

Katastrální operát bude předložen k veřejnému nahlédnutí 

v budově Obecního úřadu Sobčice (zasedací místnost) ve 

dnech od 13.7.2015 do 24.7.2015, s možností uplatnění 

námitek proti jeho obsahu. Dne 13.7.2015 v době od 

09,00 do 16.00hod. bude na OÚ Sobčice přítomen 

zaměstnanec katastrálního úřadu, za obec bude přítomna 

paní J. Bucková. Ve zbylých dnech po telefonické domluvě 

(P. Barešová, tel.: 739 065 255).   

 

Vyhodnocení ankety – nový Obecní dům Sobčice 

Na začátku února letošního roku obec Sobčice vydala Zpravodaj, ve kterém vyzvala občany, aby se vyjádřili 

prostřednictvím anketního lístku k jednotlivým návrhům podoby nového obecního domu. Uzávěrka ankety byla dne 

28.2.2015. 

Zastupitelstvo vyhodnotilo výsledky ankety. Od 

občanů nejvíce hlasů získala VARIANTA „A“ (viz foto). 

Poté se k jednotlivým  návrhům postupně vyjádřili všichni 

zastupitelé. Proběhla diskuze a hlasování. Šest členů 

zastupitelstva (z přítomných 6) hlasovalo pro VARIANTU 

„A“. Tímto byla odsouhlasena finální podoba nového 

Obecního domu Sobčice.  

Další kroky obce vedly k vyhlášení výběrového 

řízení na dodavatele kompletní projektové dokumentace 

obecního domu. Nejnižší cenovou nabídku podala firma 

Profesionálové, a.s., Hradec Králové.  Celkové náklady budou činit cca 198.000,- Kč 

 

Vymetání komínů 

 
Občané, kteří budou mít zájem o vymetení komínu, se mohou hlásit na OÚ Sobčice do konce září. Seznam pak 

bude předán kominictví. Realizace proběhne v jednom termínu, který bude předem vyhlášen.   

 

Nepořádek u kontejnerů 
 

„Nepořádníci“, takto můžeme nazvat občany, kteří pravidelně odkládají kartony, papírové krabice, pet lahve a 

plasty okolo kontejneru. Tento nepořádek se objevuje především u nádob u hasičské zbrojnice. Pokládám si 

jednoduchou otázku: „PROČ“? Proč se toto děje, když kontejnery u obchodu jsou 

poloprázdné! 

 Jediná odpověď, která mě napadá, je pohodlnost a lenost občanů. Raději 

nechám odpadky vedle kontejneru, které potom vítr rozfouká po širokém okolí, než 

ujít pár kroků navíc a vyhodit je na správné místo, do správného kontejneru. Prosím 

proto občany, aby se nad sebou trošičku zamysleli a přehodnotili své chování. Udržet 

naši obec čistou a vzhlednou je přeci cílem nás všech, nebo se mýlím …..?  

          P. Barešová 



Zprávy z kultury … 
 
Rok 2015 zahájila kulturní komise dětským 

maškarním karnevalem 14. února v sále obecního 

hostince. Pod vedením Šmoulinky a Šmouli děti 

soutěžily, tančily a mohly si vyzkoušet i netradiční 

bubnování na gymnastické míče. Diskotéku pro děti 

připravili pan Tomáš Vávra a pan Martin Syřiště. Na 

dobrovolném vstupném bylo vybráno 2000,- Kč. Ceny do 

soutěží stály 3600,- Kč.  

Po velmi úspěšné prodejní akci před Vánoci 

2014, proběhla již podruhé na OÚ prezentace činnosti 

Života bez bariér, z.ú., Nová Paka. Tentokrát 29. března 

pod názvem Velikonoční jarmark. Výrobky si můžete 

prohlédnout, nebo si přímo objednat dle vašich představ 

na www.zbb.cz. 

Poslední dubnový večer jste se mohli zahřát u 

ohně na místním hřišti. Kulturní komise ve spolupráci 

s SDH Sobčice připravila pro děti zábavný podvečer. Děti 

si vyzkoušely let na 

koštěti a tím splnily 

podmínku pro získání 

letového průkazu pro 

čarodějnice. Velmi 

zdařilá byla také módní 

přehlídka a další 

soutěže. Kdo přišel 

v masce, dostal sladkou 

odměnu. Největším 

zážitkem pro děti bylo upálení čarodějnice, kterou si 

vyrobily. Čarodějnice a čarodějové, budeme se těšit zase 

příští rok! Ceny do soutěží stály 900,- Kč.  

Nejmladší občánky naší obce Daniela Hetfleiše, 

Jakuba a Jana Krejčího jsme přivítali 23. května ve 

společenské místnosti sportovního areálu. Na památku 

dostali zlaté přívěsky se znamením, památníček, pamětní 

list a plyšového medvídka. Pro maminky nesměla chybět 

květina. 

Oslava Dne dětí 30. května se nekonala z důvodu 

nízkého zájmu o výlet do Liberce. Byla plánovaná 

celodenní návštěva Aquaparku a IQparku. Dohoda, kolik 

času v konkrétním zařízení chtějí přihlášení účastníci 

strávit, byla možná. Obecním úřadem by byla hrazena 

doprava všem + dětem cca 500,- Kč za vstupy.  

2. ročník Bramborákiády se konal 13. června na 

hřišti. O nejlepší bramborák usilovali tři soutěžící 

(původně byli přihlášeni čtyři). Přestože bylo soutěžících 

méně než v loňském roce, 

návštěvnost byla velká. 

Každý ze soutěžících si 

odnesl dvě ceny, výherce 

navíc ještě šampaňské. 

Ceny byly připraveny až 

do pátého místa, kdyby 

se někdo rozhodl smažit bramboráky na poslední chvíli. 

Pro děti byly  připraveny soutěže na bramborové téma a 

samozřejmě také sladké odměny. Bohužel akci překazila 

nepřízeň počasí a na večerní zábavu zůstalo cca 20 lidí. I 

v takto nízkém počtu hosté tančili a bavili se do časných 

ranních hodin. O hudbu k tanci se postarala kapela 

VzHáčka. Dobrovolné vstupné činilo 960,- Kč, ceny pro 

děti stály 3000,- Kč, ceny pro dospělé 2000,- Kč.  

Zatím poslední akcí byl velmi vydařený koncert 

ke Dni matek a Dni otců v neděli 14. června v plném sále 

diváků. Účinkovali děti z MŠ a ZŠ Lužany a kapela 

Hasičský Nepál band z Nepolis. Ozvučení DSM Akustika. 

Věřím, že místní občané (cca 10!), kteří se přišli podívat, 

měli příjemný kulturní zážitek. Dobrovolné vstupné 

Lužany + Sobčice činilo 10tis. Kč. 

Na závěr bych ráda poděkovala všem, kteří 

pomáhají při organizaci pořádaných akcí. Jen pro 

představu - je to nošení stolů a lavic, úklid sálu, stavění 

stanů, realizace soutěží, vyrábění čarodějnice atd. 

Kdybych měla vyjmenovat vše, seznam by byl opravdu 

dlouhý. Věřte, že bez těchto dobrovolníků by nebylo 

možné realizovat ani jednu z naplánovaných akcí.  

Velice vám děkuji a těším se na další spolupráci. 

S vámi ostatními se těším na viděnou při dalších 

kulturních akcích v Sobčicích.  

Sledujte nás na Facebooku nebo na 

www.sobcice.cz                                    

 Mgr. Věra Ryglová

 

 



Zprávy z Mateřské školy Sobčice 

 
Ohlédnutí za uplynulým školním rokem 

 
V září 2014 bylo do MŠ zapsáno 24 dětí. Pro děti 

byla připravena na hřišti ukázka hasičského auta a 

výzbroje, předvedení hasičského útoku. Navštívil nás pan 

Kvido, který dětem zpestřil dopoledne svým povídáním o 

zvířátkách. 

Začátkem listopadu jsme se jeli podívat do 

hořického muzea na výstavu hraček. Během školního 

roku jsme navštívili několik divadelních představení. 

Na začátku  prosince jsme jeli společně s dětmi 

z MŠ Vojice do Chlumce nad Cidlinou na zámek, kde 

probíhal pro děti program „Vánoce na zámku“. Děti se 

seznámily s lidovými tradicemi a zvyky. Setkaly se 

s Mikulášem a jeho pomocníky. Prohlédly si vyřezávaný 

dřevěný betlém. Dále jsme se zúčastnili rozsvícení 

vánočního stromu před budovou OÚ. Před vánočními 

svátky nás navštívili studenti z hořického gymnázia. Pro 

děti si připravili vánoční pásmo spojené s 

výtvarnou dílnou, za odměnu si děti vybarvily dřevěné 

hračky. Na rozloučenou jsme si společně zazpívali 

vánoční koledy.  

V lednu se předškolní děti zúčastnily zápisu do 

ZŠ. Uspořádaly jsme pro děti maškarní karneval, kde děti 

soutěžily v různých disciplinách, v soutěži o nejhezčí 

masku si děti vybraly tu, která se jim nejvíce líbila. 

Jako každý rok jsme u místní řeky Javorky 

přivítali jaro. Den matek jsme oslavili besídkou. Abychom 

věděli, co je zdravé a co ne, nám se svou „zdravou 

pětkou“ přijela povídat o zdravé výživě paní R. Tichá. Pro 

budoucí kamarády jsme připravili pásmo písní a básniček 

na vítání občánků. Na pozvání jedné maminky jsme se 

jeli podívat do Těchlovic do továrny na výrobu sušenek.     

Závěr školního roku tradičně patřil výletu. 

Tentokrát jsme jeli do skalního města na Hrubou Skálu. 

Ještě jsme si stačili prohlédnout policejní auto a jeho 

výbavu, vyzkoušeli jsme si neprůstřelné vesty. Byli jsme 

svědky zásahu policie při zatýkání. Abychom nejezdili na 

výlety jenom autobusem a vlakem, tak jsme si dokázali, 

že chodit pěšky je pro nás hračka a to do Ostroměře do 

firmy Kámen Ostroměř. Předškoláci se jeli podívat do ZŠ 

Chomutice, kam v září nastoupí do první třídy. 

Rozloučení s těmito dětmi proběhlo v „parku“ za 

Javourkou, kde si každý předškolák zasadil 1strom (thůji). 

Děti dostaly šerpy, knihy s věnováním a tradičně CD 

s fotografiemi ze všech akcí. Touto cestou bych chtěla 

poděkovat manželům Johnovým za thůje a květiny. 

Letošní předškoláci: Dušan Fibiger, Šimon 

Kloutvor, Marek Petr, Karolína Rubínová, Anička 

Stuchlíková, Renata Votápková, Jan Zahálka.   

                                                                                                                          ředitelka MŠ 
                                                                                                                                   Horníková B. 

  

Zprávy z našich spolků … 

Sobčická pálka 

„Sobčická pálka“ je neoficiální sportovní spolek složený z obyvatel Sobčic, které už nebaví nicnedělání a jejich 

hlavním cílem je tuto ves opět oživit. Ve svém volném čase se věnují sportu – nohejbalu a ping pongu. Nohejbal hrají 

každou neděli na místním hřišti vždy od 13 hodin a ping pong Út – Ne v obecním hostinci. Kontakt: 

http://sobcickapalka.webnode.cz/ 

Sobčice na turnaji v Jičíněvsi 

Spřátelený sportovní klub v Jičíněvsi nás pozval na pingpongový turnaj jednotlivců, konaný dne 8.5.2015 na sále 

obecního hostince. Osloveni byli téměř všichni stávající hráči. Konečná sestava, připravená vyjet hájit sobčické barvy, 

vypadala takto: Vladimír Vopátek, Tomáš Ledvinka, Radek Danko, Martin a Matěj Ryglovi. Turnaje se zúčastnilo celkem 17 

hráčů, jež byli rozděleni do dvou základních skupin. Ve skupině A byli zařazeni Vláďa Vopátek a Radek Danko, ve skupině B 

Tomáš Ledvinka, Martin a Matěj Ryglovi. Ve skupinách se hrál systém každý s každým a dle umístění se pak hráč potkal se 



svým stejně umístěným protějškem z druhé skupiny o konečné umístění. Martin Rygl, jež doplatil na uměleckou smůlu a 

téměř všechny své zápasy rozhodoval až ve třetím setu, nakonec bojoval o 15. – 17. pozici, kde konečně smůlu protrhl a 

obsadil konečné 16. místo. Radek Danko obsadil ve skupině A o devíti hráčích 6. místo a svůj miniduel o 11. místo zvládl 

v poměru 2:1. Vladimír Vopátek ve skupině A skončil na 4. místě a boj o 7. místo pohodlně vyhrál 2:0. Matěj Rygl 

v osmičlenné skupině B vybojoval 3. pozici a těsně mu unikl boj o medailové umístění. Nicméně zápas o konečné 5. místo 

vyhrál s velkým přehledem 2:0. Zato Tomáš Ledvinka, který obsadil ve své skupině druhé místo, zahájil své semifinále 

s pozdějším celkovým vítězem velmi srdnatě, avšak zápas nedotáhl do vítězného konce a oba sety prohrál jen těsným 

výsledkem. Poslední boj ho tedy čekal o konečné 3. místo a rozhodně se bylo na co dívat. Zápas plný zvratů, kdy soupeř 

v prvním setu vedl již o pět bodů a nakonec jej prohrál 9:11, druhý set zase Tomáš držel celou dobu vedení, když 

nedokázal uzavřít koncovku a nakonec 11:8 prohrál a poslední rozhodující set, ve kterém se po někdy až neuvěřitelných 

výměnách dočkal hned 4 matchballů. Ale soupeř prokázal o něco větší odhodlání a koncentraci, když se z nich dokázal 

vymanit a obrátit rozhodující set ve svůj prospěch v poměru 13:11. Na Tomáše tak zbylo nepopulární celkové 4. místo, ale 

v nabité konkurenci je to přeci jen skvělý výsledek. Všichni hráči reprezentovali obec Sobčice svědomitě a se snahou a já 

osobně tímto všem děkuji. 

Vladimír Vopátek 

Shrnutí našeho konečného umístění:  

Tomáš Ledvinka   4. místo 

Matěj Rygl    5. místo 

Vladimír Vopátek   7. místo  

Radek Danko  11. místo 

Martin Rygl  16. místo  

 

SDH Sobčice 

Letošní rok jsme opět zahájili již tradičním plesem, který se konal v únoru. I nadále pokračujeme v tréninku 

mladých hasiček a hasičů. Od začátku 

roku máme za sebou 4 závody. Dne 11. 

4. jsme se zúčastnili akce „Podzvičinský 

záchranář“, který se konal v Miletíně, 

16.5. jsme nechyběli na závodech 

v Ostroměři, kde se konalo „Dětské 

okrskové cvičení“, o týden později muži 

z SDH Sobčice reprezentovali sobčické 

barvy na „Okrskovém cvičení“ v 

Ostroměři. Poslední akce, které jsme se 

s dětmi zúčastnili, byla „Nevrátická 

bludička“. Bližší informace o soutěžích a 

o činnosti SDH Sobčice připravujeme do 

hasičského zpravodaje.  

Sbor dobrovolných hasičů 

Sobčice děkuje touto cestou obecnímu 

úřadu za zakoupení nové techniky pro 

naše nejmenší hasiče. Jednalo se 

především o nové hadice, přilby na cvičení a ruční džberovou stříkačku. Děkujeme.  

M. Bareš 



Zprávy z knihovny 
 
Knihovna v Sobčicích 

Uběhl další školní rok a v místní knihovně se děti opravdu zodpovědně připravovaly na jeho zakončení. Většina 

školáků chtěla svoji paní učitelku potěšit dárečkem, a proto jsem pomáhala při výrobě medailí, vystřihovánek 

s poděkováním, srdíček apod. 

Místní děti jsou velice šikovné, bylo pěkné sledovat jejich úsilí. Dobře se nám letos hodila oslava dne otců, mnozí 

tatínkové obdrželi ocenění medailí do svých potomků. 

Při vyprávění o rodině jsme se pokusili o sestavování rodokmenu. Návštěvníci knihovny z řad dospělých čtenářů 

obdivovali pečlivost, s jakou k této činnosti děti přistupovaly. Podobně to vypadalo při kreslení pohlednice ze Sobčic. Na 

žádné nescházel kostel, hřiště a Javorka. 

Do místní knihovna chodí během roku sedmdesát čtenářů, někdo pravidelně, někdo občas. Studenti využívají 

Meziknihovní výpůjční službu, ta je v poslední době rozšířená o možnost požádat si o kopie článků z regionálního tisku 

nebo z odborných časopisů. 

Občas s některým návštěvníkem knihovny řeším odpovědi na dotazy, nejčastěji to bývají dotazy na své předky. 

K tomuto tématu mohu poskytnout velmi aktuální informaci. Státní okresní archiv Jičín spustil novou e-badatelnu. Ze 

svého počítače si každý zájemce může vyhledávat například ve sčítacích operátech, kde jsou evidence o obyvatelích 

jednotlivých domů v obcích z našeho regionu. (jde v podstatě o informace získané při sčítání lidu). Zdigitalizovaných 

archiválií je dnes již celá řada.  

Aktuálně u nás probíhá katalogizace knih. Čtenáři mají možnost vybrat si knihu z výměnného fondu pro dospělé i 

děti. Z místního fondu je přístupná asi polovina knih z katalogu sobčické  knihovny. 

Otevřeno máme vždy ve středu od 13:00, kdy se scházíme s místními dětmi a trávíme společný čas výrobou 

drobných dárečků, četbou, hrou na počítači, luštěním hlavolamů a v neposlední řadě hrou na školu.  

Knihovna v obci je otevřena pro každého návštěvníka. 

Na setkání s vámi se těší Jitka Šidáková 

 

Pozvánky na kulturní akce 
 

Pohádková cesta za pokladem  

Kulturní komise obce Sobčice ve spolupráci s rodiči 

pořádají dne 22. srpna 2015 „Pohádkovou cestu za 

pokladem“. Začínáme na místním hřišti ve 14 hodin, kde 

každý hledač pokladu obdrží potřebnou výbavu 

k překonání těžkých začátků namáhavé cesty. Trasa 

v sobě skrývá nejedno překvapení. Program dne: 

pohádková cesta, dárky dětem, hledání pokladu. Další 

zábavný program na hřišti: malování na obličej, hry 

s míčem, kruhy, bowling, házení na plechovky, bublifuk, 

střelba ze vzduchovky, šermíři, balonky plněné heliem, 

výroba a malování večerníčkových čepic atd.  

Srdečně 

zveme všechny 

děti, rodiče, 

prarodiče 

s vnoučaty a 

známé, kteří se 

rádi vrací do 

dětských let! 



 

          

 

 

 

 

  

 

 

 

  

 

Narodili se 
� 31.3.2015 Hynek Bareš, manželům Petře a Markovi Barešovým, 

� 7.5.2015 Nikol Ševčíková, rodičům Monice Horníkové a Josefu Ševčíkovi.  
 

Pozvánky do okolí 

� Fotosoutěž Podkrkonoší, od 2.5. – 21.9.2015, téma: Atraktivity v Podkrkonoší, www.podkrkonosi.eu, 

� Letní kino, Boháňka, www.bohanka.org, 

� The Legends Rock Fest, Hořice, 17.7.2015, 

� Africký festival, ZOO Dvůr Králové, od 17. – 25.7.2015, www.zoodvurkralove.cz, 

� Country festival „Pod Hůrou“, Lázně Bělohrad, 18.7.2015, 

� Svatojakubský jarmark lidových řemesel, Miletín, 25.7.2015, 

� Kohoutov – slavnosti lidových řemesel, 8.8.2015 od 9 – 17hod.,  

� Sobotecký jarmark a festival řemesel, 21. – 22.8.2015, 

� Česká Tourist Trophy IRRC, Hořice, od 22. – 23.8.2015, 

� Theatrum Kuks, festival barokního divadla, opery a hudby, od 26. – 30.8.2015, 

� Pouťová zábava na hřišti u vagónu, Chodovice, 29.8.2015 od 20hod., 

� Konec prázdnin v loděnici, Ostroměř, 29.8.2015 od 14hod., 

� Slavnosti sv. Bartoloměje, Chodovice, 30.8.2015, 

� 12. Královéhradecké krajské dožínky, 18. – 19.9.2015,  

� Slavnosti holovouských malináčů, 3.10.2015, 

� Zavírání turistické sezony na Zvičině, 10.10.2015. 
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